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Bestuursvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum 
Datum: 14 mei 2024 
Aanvang: 19.30 uur 
Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer                                                     
 
 
Verslag bestuursvergadering: 
Aanwezig: Nelly Verheijen; Harry Flaton, Eric Maes, Dorien Schrijen. 
Afwezig: Koen Strik 
Namens Gemeente Team Sociaal Beleid: mevr. Jacqueline van Kempen, gebiedsmakelaar; 
dhr. W. Engbers, contactfunctionaris wijk- en dorpsraden. 
  
1.  Opening 
Eric opent met een speciaal welkom aan mevr. Jacqueline van Kempen, gebiedsmakelaar 
en dhr. Willem Engbers, contactfunctionaris van de gemeente Land van Cuijk.  Wethouder 
dhr. Maarten Jillesen is verhinderd.                                                                         
 
2.   Concept verslag vergadering 2 april 2024 
Het concept verslag wordt goedgekeurd (met kleine aanpassing) en kan op website 
geplaatst worden. Ook doorsturen naar dhr. W. Engbers en mevr. J. Van Kempen. 
 
 3.   Verslag voorzittersoverleg. 
 

 MFA (Multi Functionele Accommodatie): 
Mevr. Van Kempen heeft de Weijerdonck bezocht waar op dit moment verbouwd 
wordt. De openbare ruimte wordt veranderd en men is aan het onderzoeken of deze 
ruimte ook opengesteld kan worden voor bijeenkomsten van kleine clubjes.  
Dit is ook besproken bij het voorzittersoverleg. 

 Een locatie voor woonwagenbewoners is nog niet vastgesteld. Hierover is in het 
verleden al eens gesproken, maar daarover is nog geen besluit genomen.  

 Tot het bestuur van Wijkraad Oost zijn nieuwe bestuursleden toegetreden die 
enthousiast aan de slag zijn gegaan. Het nieuwe bestuur heeft nog een aantal vragen 
over het plan van de wijkraden om een gezamenlijke website te bouwen en een 
wijkblad uit te geven. Maar het lijkt erop dat zij zich zullen aansluiten. De redactie 
(bestaande uit 2 redactieleden per wijk + een moderator) van het wijkblad komt voor 
de eerste keer op 11 juni bij elkaar. 

 In het najaar zal er een bijeenkomst plaatsvinden voor alle wijkraden. 
 
4.   Ingekomen stukken. 
Er zijn een aantal mails binnengekomen van bewoners van onze wijk. Deze zullen door Koen 
beantwoord worden.  
→ Over de aanpak van St. Jozefstraat is vooralsnog niets bekend. Wel zijn er plannen om de 
Kloostertuin her in te richten, maar dat staat nog in een beginstadium. Wellicht zal de St. 
Jozefstraat daarin meegenomen worden. 
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→ De parkeerproblemen en de overlast van drugsdealers rond de Bergfluiter wordt 
doorgegeven aan de straatcoaches die daar hopelijk een oplossing voor kunnen vinden.  
→ De plannen om van Van Coothstraat en Marktstraat een eenrichtingsweg te maken, 
moeten eerst onderzocht worden door de Gemeente. 
→ De mail van Nieuwe Gevers zal beantwoord worden. We hebben hier geen behoefte aan. 
→ Het bericht paraplubestemming parkeernormen wordt voor kennisgeving aangenomen.  
→ De wijkraden hebben besloten een bijdrage te geven aan de organisatie van Zilveren 
Maandag.  
→Aandacht PMD afval. Men is begonnen met een scherpere controle op het PMD afval. Er 
worden gele stickers op de zakken geplakt als er afval in de zakken zit dat er niet thuishoort. 
Het blijkt te werken.  
→ De bijeenkomst mobiliteitsplan die 15 mei plaatsvindt wordt door Harry bijgewoond. 
→ Unesco Maasheggennieuws. Namens de wijkraden vertegenwoordigt Eric de wijkraden in 
de werkgroep en ook in de stuurgroep.  
→ Nadere regels straatnaamgeving en nummering.  
We willen hier graag bij betrokken zijn. De naamgeving Manebiest was bij ons niet bekend.  
→ De bijeenkomst Omgevingsvisie Land van Cuijk die op 11 juni gehouden wordt woont 
Harry ’s middags bij en Eric ’s avonds.  
→ Nieuwsbrief Land van Cuijk. Betreft ontwikkelingen nieuwbouw/ herinrichtingen in het 
Centrum. Er wordt nog een overleg gepland ter voorbereiding op een bewonersbijeenkomst 
aangaande de bouw van appartementencomplex de Kroon. Eric gaat erheen. 
→ Het persbericht biodiversiteit heeft Nelly op de website geplaatst.  
 
 
5. Geveltuintjes. 
 
Naar aanleiding van ons plan om op een aantal plekken in de Steenstraat geveltuintjes aan 
te leggen, hebben enkele bestuursleden contact opgenomen met de bewoners van de 
panden waar wij de geveltuintjes zouden willen plaatsen.  
De Gemeente wil hier graag in meedenken en overleg hierover is al gaande. 
Er waren een aantal bewoners erg enthousiast over ons initiatief, ook een aantal niet. 
Met degene die akkoord zijn gaan we het plan verder uitwerken in samenwerking met de 
Gemeente. Er worden deskundigen gevraagd advies te geven over de beplanting. 
Het is de bedoeling dat de geveltuintjes in het najaar gerealiseerd gaan worden.  
 
Eric en Harry geven definitieve antwoord z.s.m. door, waarna Dorien het doorzet naar de 
Gemeente (mevr. A van der Hulst) 
 
 
.6. Voorbereiding bewonersvergadering 26 juni. 
→ Agendapunten: 

 We nodigen een wijkagent uit om te komen praten over veiligheid en beveiliging van 
woning met name in vakantie.  

 Voortgang Geveltuintjes. 

 Planning herinrichting Burg. Verkuylstraat/ rotonde 

 Inloopavond De Kroon. 

 MFA: Heeft men daar behoefte aan, locatie, exploitatie. 
Dhr. W. Engbers. Mevr. J. van Kempen en wethouder M. Jillesen worden ook van harte 
uitgenodigd voor de bewonersvergadering. 
Eric maakt flyer en stuurt rond. 
 
7. Fietstocht B & W  
-   De fietstocht start 15 mei om 9.00 uur e duurt tot maximaal 12.00 uur. Aansluitend lunch.  
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    Elke voorzitter van een wijk kan zijn/ haar aandachtpunten laten zien onderweg. In het 
centrum zal het gebied achter de sporthal/appartementen bezocht worden. En de maquette 
van het waterbergingssyteem onder het plein bij A.H. bekeken worden. 
 
8. Rondvraag  
- Harry: de heg hoek Veerstraat- Jacob de Kerlestraat is nog steeds hoog. Een gevaarlijk 
punt voor verkeer omdat het uitzicht belemmerd wordt. Er zijn gesprekken gaande, ook met 
Gemeente, maar de bewoner is geen eigenaar van het pand, waardoor het wat complexer 
ligt.   
- Jacqueline van Kempen is de nieuwe gebiedsmakelaar en opvolger van mevr. Andrea 
Rouland- van Boven. Zij zorgt voor de contacten met wethouder M. Jilessen. 

Van harte welkom😊 

 
 
9. Nieuwe vergadering: 
-   10 juni korte vergadering bij Nelly. 19.30 uur 
 
Boxmeer 14 mei 2024 
 
    
 
 
 
 
 
 
 


